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Zie bijgevoegd ter info de definitieve spreeklijn n a v het bericht van het NRC over het aantal

positief geteste mensen Hieronder ook de beantwoording van vragen voor EenVandaag

Mogelijk komen deze documenten nog van pas bij het beantwoorden van burgervragen oid
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De spreeklijn is niet meer aangepast Q A voor EenVandaag is als voIgt betreft m n

aanvullingen op basis van de spreeklijn

Herkent u het beeld dat wordt geschetst in het

artikel https www nrc nl nieuws 2020 07 19 het coronadashboard geeft een onvolledig

aantal besmettingen weer a4006417

van NRC dat het Coronadashboard onvolledige cijfers weergeeft

De cijfers in het dashboard zijn een juiste weergave van de werkelijkheid Wei zijn voor het

proces van vroegsignalering en tijdige sturing de dagelijkse veranderingen van belang Met de

huidige methode en het lage totaal aantal positief geteste mensen hebben we minder optimaal

zicht op een eventuele stijgingof daling Op de RIVM website https www rivm nl coronavirus

covid 19 actueel wordt wel het daadwerkelijk nieuwe aantal positief geteste mensen

gepresenteerd als ook het aantal gecorrigeerde meldingen

We streven ernaar om ook in het dashboard per dag het aantal te laten zien van mensen van wie

sinds gisteren bekend is geworden dat ze positief getest zijn of in het ziekenhuis zijn opgenomen

Hiermee hebben we beter zicht op stijgingen en kunnen we wanneer nodig sneller maatregelen

treffen

Klopt het dat het daardoor een vertekend beeld geeft

Het isgeen vertekend beeld ervindteen correctie plaats van eerderteveel gerapporteerde

gevallen Het is wel mogelijk dat er een minder grote stijging zichtbaar wordt dan werkelijk heeft

plaatsgevonden Zie ook antwoord op vraag 1
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Hoe belangrijk is het Coronadashboard voor het ministerie in de signalering en bij het

versoepelen of strenger ingrijpen

Het dashboard is een belangrijk instrument in de signalering in het dashboard komt immers data

samen die op verschillende plekken in het land verzameld wordt Besluitvorming rondom

versoepelen of strenger ingrijpen vraagtaltijd om integrale politieke weging Bij het nemen van

maatregelen wordt dus ook gekeken naar maatschappelijke en economische belangen

Denkt u ook dat een onvolledig dashboard een probleem kan opleveren bij een tweede golf

Het dashboard is een belangrijk middel om tijdig en gericht in te kunnen grijpen om te

voorkomen dat het virus zich verspreidt Het dashboard is daarom constant in ontwikkeling en

we doen er alles aan om ervoor te zorgen dat de juiste data tijdig weergegeven wordt Het

dashboard is echter niet het enige middel We hebben goed contact met de veiligheidsregio s

GGD en het RIVM en andere zorgverleners om goed zicht te houden op de verspreiding van het

virus Zij treffen bovendien op lokaal niveau de nodige maatregelen om het virus in te dammen

Met een combinatie van dit alles proberen we een eventuele tweede golf te voorkomen maar

mochtdeze ertoch komen zijn we erop voorbereid

Welke stappen gaat u ondernemen om het dashboard te verbeteren

Met betrekking tot het aantal positief geteste mensen zijn we in gesprek met het RIVM om per

dag het aantal te laten zien van mensen van wie sinds gisteren bekend is geworden dat ze

positief getest zijn of in het ziekenhuis zijn opgenomen

We zijn in gesprek met verschillende partners om te bezien welke informatie ons kan helpen bij

het bestrijden van het virus en relevant is voor het dashboard

Het aantal positieve tests is volgens de woordvoerder een bewerkelijk getal omdat het

afhankelijk is van de testbereidheid van de bevolking Het is „erg belangrijk dat mensen zich

laten testen om voldoende zicht te houden op de omvang van de epidemie

Als het aantal positieve tests in uw eigen woorden een bewerkelijk getal is wat maakt het

dan toch zo belangrijk om te testen

Doordat mensen met klachten zich laten testen kan de GGD besmette personen opsporen en

direct verzoeken om in quarantaine te gaan Als iemand besmet is kan hij of zij immers anderen

besmetten Omdat iemand vaak nog een paar dagen besmet heeft rondgelopen zonder dat te

weten voert de GGD ook direct het bron en contactonderzoek uit om eventuele andere

besmette personen opte sporen De mensen die in nauw contact zijn geweest moeten zich bij

klachten ook direct laten testen zodat besmette personen worden gevonden en de keten van

besmettingen kan worden doorbroken

Met hartelijke groet
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Zie bijgevoegd de afgestemde spreeklijn en hieronder antwoordsuggesties

Als ik nog iets voor je kan betekenen hoor ik het graag

Dag persdienst

Vanmiddag besteden in de uitzending aandacht aan het coronadashboard Graag zou ik u daar

iets over willen vragen

Herkent u het beeld dat wordt geschetst in het

artikel https www nrc nl nieuws 2020 07 19 het coronadashboard geeft een onvolledig

aantal besmettingen weer a4006417

van NRC dat het Coronadashboard onvolledige cijfers weergeeft
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Klopt het dat het daardoor een vertekend beeld geeft
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Hoe belangrijk is het Coronadashboard voor het ministerie in de signalering en bij het

versoepelen of strenger ingrijpen
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Denkt u ook dat een onvolledig dashboard een probleem kan opleveren bij een tweede golf
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Welke stappen gaat u ondernemen om het dashboard te verbeteren
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“Het aantal positieve tests is volgens de woordvoerder een bewerkelijk

getal omdathet ajhankelijk is van de testbereidheid van de bevolking Het is

„erg belangrijk” dat mensen zich laten testen om voldoende zicht te houden

op de omvang van de epidemie
Als het aantal positieve tests in uw eigen woorden een bewerkelijk getal is

wat maakt het dan toch zo belangrijk om te testen
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